

Title (en)

Seesaw for a group of children

Publication

**EP 0140306 A2 19850508 (DE)**

Application

**EP 84112642 A 19841025**

Priority

- DE 3437179 A 19841010
- DE 8331189 U 19831029

Abstract (en)

The seesaw consists of a board (3), which is mounted on a plinth construction (11, 14) via several springs (8), and a central column (1) which is fixedly connected to said board, is arranged perpendicular to it and is provided with a device (2) serving as a handle. The seesaw is mounted in such a way that the central column (1) extends through the board (3) down to the plinth construction (11, 14) and is attached to the latter so as to be swivellable on all sides. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine aus einer über mehrere Federn (8) über einer Sockelkonstruktion (11,14) gelagerten Platte (3) und einer mit dieser fest verbundenen senkrecht zu ihr angeordneten und mit einer als Handgriff dienenden Vorrichtung (2) versehenen Mittelsäule (1) bestehende Kindergruppenwippe ist derart gelagert, daß die Mittelsäule (1) durch die Platte (3) hindurchgreifend bis zur Sockelkonstruktion (11,14) reicht und an dieser nach allen Seiten verschwenkbar angelenkt ist.

IPC 1-7

**A63G 11/00**; **A63G 13/04**

IPC 8 full level

**A63G 11/00** (2006.01); **A63G 13/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63G 11/00** (2013.01); **A63G 13/04** (2013.01)

Cited by

CN106178515A; US11154139B2; US11033829B2; US11529566B2; WO2021035074A1; WO2021035070A1; US11260311B2; US11684862B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0140306 A2 19850508**; **EP 0140306 A3 19851218**; **EP 0140306 B1 19890607**; DE 3437179 A1 19850523

DOCDB simple family (application)

**EP 84112642 A 19841025**; DE 3437179 A 19841010